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To: @minvws.nl]
From:

Sent: Wed 3/31/2021 12:58:20 PM

Subject: RE: passage Kamerbriefijzeren voorraad PBM en medische hulpmiddelen

Received: Wed 3/31/2021 12:58:21 PM

Doe ik!

ven: EXE] (NE. 5 EEE irs. >

Verzonden: woensdag 31 maart 2021 14:53

Aan: JECRE-CIEE-R PR SEER el ) JEEH @minvws.ni>;BE12: (5120) JEEM @minvws.ni>;
5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>

CC: EARECRAR TNL) ) <PERFEER @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: passage Kamerbrief ijzeren voorraad PBM en medische hulpmiddelen

Eens, meld jij je bij [EES

SE IEEe minvws.ni>
Verzonden: woensdag 31 maart 2021 14:52

minvws.nl>;

minvws.n|>; [EREEERECGER RL

5.1.2e 5.1.2e1512el0 ) minvws.nl>

,

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: passage Kamerbrief ijzeren voorraad PBM en medische hulpmiddelen

Nee, hier waren we nog niet op aangehaakt. Fiche is inderdaad iets anders dan de pilot met de geneesmiddelen. Lijkt me een

goed voorstel vanERER dat wij (en Z en MEVA) aangehaakt worden.

Groet,

Van: ie GE MEE enn; o>
Verzonden: woensdag 31 maart 2021 09:01

) JEEM  minvws.ni>

Onderwerp: RE: passage Kamerbrief ijzeren voorraad PBM en medische hulpmiddelen

HoSEKEEE

lk heb toevallig afgelopen maandag GMT nog een mailtje gestuurd om te vragen hoe ze erbij stonden wat betreft de ijzeren

voorraad waar wij de vraag eerder over kregen. Echter, dit zag specifiek op de ijzeren voorraad geneesmiddelen (het andere fiche

waarnaar wordt verwezen in het fiche PBM en medische hulpmiddelen?).

[@ 5120 | weet jij of wij hier al bij aangehaakt zijn?

Groet,

Van: [ERECEEESENICR FI) < minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 11:43

minvws.nl>; 5.1.2¢ 51.2e &12 5.1.2e ) minvws.nl>

@ minvws.nl>: minvws.nl>; [WY= =) ) <BR

Onderwerp: FW: passage Kamerbrief ijzeren voorraad PBM en medische hulpmiddelen

HoIEE

Jullie hadden laatst een vraag vanuit GMT gekregen over de ijzeren voorraad, daarom probeer ik onderstaande vraag even bij

jullie:
Hebben jullie bijgaand gezien/zijn jullie aangehaakt?

Vr.groet,
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Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 09:26

aan: EEESREERED)) JRE @minvws n>; IEEE) IEE@ minvws n>
Onderwerp: FW: passage Kamerbrief ijzeren voorraad PBM en medische hulpmiddelen

Hebben jullie dit gezien/zijn jullie hierop aangehaakt?

Grt EXE

Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 09:18

Aan: 5.1.2e

cc: [ERED BE(ERED) PEARED A. 5.12|
5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2 s120 gotzepi2 2 @minvws.nl>;

512 512e 512 |B 51.2e

Onderwerp: RE: passage Kamerbrief ijzeren voorraad PBM en medische hulpmiddelen

Hoi IEKIE

Inmiddels heb ik het formatiefiche ontvangen met het verzoek hier zsm op te reageren. In het fiche staat onder het kopje *“Welke

acties zijn er nodig?”:
¢ Het ontwikkelen van vergoedingsconstructies voor de verplichte voorraden in de zorg en marktpartijen.

Verderop in het fiche wordt echter, op een mi vrij onduidelijke manier, aangegeven hoe men dat voor zich ziet. Mijn verzoek

richting GMT zou dus zijn om alle opmerkingen die invulling geven aan de mogelijke vergoedingsconstructies te schrappen,
aangezien die niet helemaal zijn doordacht. In het fiche heb ik die punten gemarkeerd.

In het vervolg dienen Z, PZo en MEVA betrokken te worden bij het uitwerken van de vergoedingsconstructies voor de

verschillende dijken.

Eens met deze lijn richting GMT?

NB. IEEEElgceft nog het volgende aan in zijn mail: Ik wil je vriendelijk verzoeken om de plannen nog niet te benoemen in een

eventuele stuur- of andere groep (zoals je ook bijEEENaangaf), aangezien het plan nog vertrouwelijk is. We verwachten

overigens dat de Kamerbrief over ongeveer 2 weken zal worden verstuurd.

Mvg,

ver: IE IE IE (GDVerzonden: maandag 29 maart 2021 13:19

E EE 4 @minvws.nl>;

@minvws.nl>; 5.1.2e 24 ( 5.1.2e ) <PER A]

5.1.2e

5.1.2e

@minvws.nl>;BEBE.
5.1.2e

5.1.2e ig5.1.28 (APLY)
5.1.2e@minvws.nl>;

GR SEEN minvws.n>; EEIEERENEN) MEE eminws.n)>
Onderwerp: RE: passage Kamerbrief ijzeren voorraad PBM en medische hulpmiddelen

Hoi,

Zojuist gebeld met

JERECHpver
de kamerbrief. Er is sprake van twee lijnen:

1. Continueren noodvoorraad via LCH/Mediq. De landelijke overheid heeft hier een stimulerende rol. Financiering via de

begroting van VWS.

2. Ijzeren voorraad toekomstige crisissituaties: Hier gaat de passage in de brief over en staat dus enigszins los van de

coronafinanciering. Paar aandachtspunten:
o ZN is betrokken in de PBM-klankbordgroep en is op de hoogte van een gesprek wat aanstaande is.

o Er is een formatiefiche die opties beschrijft voor deze ijzeren voorraad met daarbij ook financieringsopties. Dit

fiche is niet afgestemd met Z terwijl er wel wordt gesproken over een aanvullende rijksbijdrage (misschien werd

een beschikbaarheidsbijdrage bedoeld) in het fonds om bijvoorbeeld opslagkosten en kapitaallasten voor PBM te

financieren. Hierbij heb ik me hardop afgevraagd of verzekeraars dit op termijn niet gewoon risicodragend
kunnen uitvoeren. Hangt ook beetje van de variant af: centrale landelijke voorziening (dus soort

beschikbaarheidsbijdrage) of als aanbieder zelf ter regelen (die variant sluit weer meer aan bij passage hieronder
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aangezien er over contractering wordt gesproken).
+ Afgesproken om formatiefiche met ons te delen. NB. Deze werd vandaar of morgen al met de

IRF gedeeld! Zodra ik het fiche heb zal ik het bekijken en bezien of er voor ons belangrijke
punten inzitten en naar jullie sturen.

o Een nieuwe versie van de passage in de TK-brief volgt.

5.1.28

@minvws.nl>;

lgs12e  512e

5.1.2e

5.1.2¢

5.1.2e

aminvws.nl>;ENED BES.
5.1.2e

Onderwerp: RE: passage Kamerbriefijzeren voorraad PBM en medische hulpmiddelen

Ha,

Ik heb even met gesproken. Dat schept vooralsnog niet veel duidelijkheid, anders dan dat [EEE heeft gesproken met

BE over het plan over ijzeren voorraden en dat dit een keer in de Covid-staf met de minister is besproken en dat dit nu

concreet land in deze TK-brief.

Ik heb gevraagd of er met ZN hierover is gesproken. Eerste reactie was van niet, maar dit was niet helemaal zeker. Er zijn wel

klankborden geweest met diverse partijen maar niet zeker was of ZN of zorgverzekeraars betrokken zijn. Dit werd nog even

gecheckt bij collega’s.

Ik heb specifiek naar de betekenis van de volgende passage gevraagd:

Ik wil dat de landelijke overheid de meerkosten draagt die betrekking hebben op het beheer van deze extra voorraden door de

zorg.

Dit roept namelijk een beetje de vraag op waar de rekening uiteindelijk komt te liggen. Die vraag lag ook nog open bij GMT. Hier

werd nog op teruggekomen zodat de passage wat duidelijker kan worden geformuleerd. Kan immers dezelfde vraag in de TK

oproepen.

Qua plannnig: Het is de bedoeling om de brief over ca. 2 weken naar de TK te versturen, maar de vraag is of dit gaat lukken

gelet op de nieuwe taken van de minister.

Afgesproken is om elkaar te informeren over de voortgang van de brief, de bovenstaande passage te verduidelijken en indien

nodig ook nog te agenderen in de Bekostiging-Corona-Zvw-werkgroep.

Hebben jullie bepaalde punten waar hierbij op gelet moet worden?

Wordt vervolgd,

51.2¢

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS)
Directie Zorgverzekeringen (2)
Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

MEEEE EEE@minvws.nl

Verzonden: rica 26 h 2021
17:

03

&

@minvws.nl>

Dminvws.nl>; SEE

512 512 51.2¢ |J&

Onderwerp: FW: passage Kamerbriefijzerenle PBM en medische hulpmiddelen
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Urgentie: Hoog

Hoi EXER]
Nee dit zegt me niks. Er zijn verschillende regelingen gemaakt om kosten te declareren, en per sector zijn er specifieke
afspraken gemaakt. Ik wist niet dat we hier met verzekeraars over in gesprek waren.

Aangezien ik ook niet te pakken krijg.

@ wil jij even contact opnemen metJEREZH Even scherp krijgen wat de vraag is en in waar we in het proces zitten?

orNEE

ver: INEXENNEIENRD) - minvusl>

Verzonden: vrijdag 26 maart 2021 16:41

)JED© minvws.ni>
minvws.n|>

Onderwerp: FW: passage Kamerbrief ijzeren voorraad PBM en medische hulpmiddelen

Urgentie: Hoog

Hoi INEKEZE

Zie onder en bijgaand. Ik werd hierover gebeld door . Ben jij hier vanuit de stuurgroep mee bekend? Zo ja zou je
willen reageren? Zo nee, zou je het bij de meest gerede Z-er kunnen uitzetten zodat die kan reageren?

Veel dank alvast!

Van: EARCESEERRIEREINR WE) minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 26 maart 2021 16:08

minvws.nl>

Onderwerp: passage Kamerbrief ijzeren voorraad PBM en medische hulpmiddelen

Onder verwijzing naar het gesprek dat je metEEN eb gevoerd, stuur ik je bij deze ter info de Kamerbrief over de ijzeren
voorraad PBM en medische hulpmiddelen. Zie met name de zin over de zorgverzekeraars op pagina 9 (geel gearceerd).

Groet en fijn weekend,

Met vriendelijke groet,

se

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS)

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie (GMT)

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

T

v IEEE

minvws.nl

http://www.rijksoverheid.nl


